
Zápisnica z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vysoká pri Morave,  

konaného dňa 29.06.2023  

 

Dátum a čas zasadnutia: 29.06.2023, začiatok o 16,02 hodine   

Miesto zasadnutia: Zasadačka Obecného úradu Vysoká pri Morave  

Prítomní : viď prezenčná listina 

Starosta obce :                    Mgr. Andrej Dvoran 

Poslanci :                      Pavol Blaha, Dušan Dvoran, Marián Kohút, Milan Lapčík, 

Marián Malcher, Beáta Miškolciová, Silvia Novoveská,                         

Ing. Hana Tomečková, Ing. Elena Vinceková,  

Hlavná kontrolórka obce : Ing. Zdenka Bothová,   

Zapisovateľka :                  Mgr. Ivana Poláková, 

Členovia komisií:    František Bobák, Doc.Ing. Miroslav Kopča, PhD,  

   Dana Koreničová, Mgr.Andrea Kršková, Eva Luptáčiková,  

                                           Hana Malcherová, Mgr. Daniel Prokop, Mgr. Eliška Tokošová,  

                                           RSDr. Anna Tomečková. 
                                             

Program : 

1. Otvorenie zasadnutia – starosta obce 

2.  Schválenie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.  Kontrola uznesení  

5.  Plán kontrolnej činnosti II. polrok 2023 

6.  Informácia o činnosti starostu od 27.4.2023 – 29.6.2023 

7.  Informácia o činnosti komisií od 27.4.2023 – 29.6.2023 

8.  Interpelácia poslancov 

9.  Pripomienky poslancov 

10.  Žiadosti občanov a organizácii, ktorých riešenie je v kompetencii OcZ  

11.  Rôzne 

12.  Záver 

 

1/  Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva ( ďalej aj „OcZ“) vo Vysokej pri Morave otvoril 

a viedol starosta obce Vysoká pri Morave Mgr. Andrej Dvoran so začiatkom o 16,02h. 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zvolal starosta obce v súlade s ustanovením § 13 ods.4 

písm. a) Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Starosta prítomných privítal a skonštatoval, že Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 

prítomných 9 poslancov z celkového počtu 9 a zasadnutie je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  

 

2./ Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva   



Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým návrhom programu zasadnutia OcZ. 

V rámci tohto bodu neboli prednesené žiadne doplňujúce, ani pozmeňujúce návrhy 

a o programe sa hlasovalo tak ako bol starostom obce navrhnutý, včas zverejnený na úradnej 

tabuli obce a na tomto zasadnutí odprezentovaný.   

 

Uznesenie číslo 62/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje predložený program zasadnutia 

bez pripomienok, dodatkov a zmien.  

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že program rokovania bol prijatý v navrhovanej a zverejnenej 

podobe. 

 

3./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhuje poslancov OcZ Ing. Hanu Tomečkovú  

a p. Beátu Miškolciovú, za zapisovateľku určuje pracovníčku obce Mgr. Ivanu Polákovú.     

K návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky, pozmeňujúce, ani doplňujúce návrhy.  

 

Uznesenie číslo 63/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave určuje za overovateľov zápisnice z 5. 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva poslancov Ing. Hanu Tomečkovú a p. Beátu 

Miškolciovú, za zapisovateľku pracovníčku obce Mgr. Ivanu Polákovú    

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

Starosta ďalej konštatoval, že na predošlom OcZ bola na celé funkčné obdobie zvolená 

návrhová komisia v zložení poslancov Pavol Blaha, Marián Malcher a Ing.Elena Vinceková. 

Starosta vyzval návrhovú komisiu, aby sa ujala svojej funkcie, sledovala priebeh rokovania 

a predkladala návrhy na uznesenie.  

 

 



4./ Kontrola uznesení  

 

Bod č. 4 uviedol starosta obce a odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Ing. Zdenke 

Bothovej, ktorá prítomných poslancov informovala o stave plnenia uznesení. Konštatovala, 

že uznesenia z obecného zastupiteľstva vo Vysokej pri Morave zo dňa 27.04.2023 boli 

v zákonnej lehote zverejnené na webovej stránke obce v časti https://www.vysokapri 

morave.sk/uznesenia-a-zapisnice a uznesenia terminované ku dňu 29.06.2023 sú splnené a 

dlhodobé sa priebežne zabezpečujú. Písomná správa o kontrole uznesení bola všetkým 

poslancom doručená a na zasadnutí HK odprezentovaná.   

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 64/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave berie na vedomie správu hlavnej 

kontrolórky o plnení uznesení prijatých na obecnom zastupiteľstve vo Vysokej pri Morave 

dňa 27.04.2023, že tieto uznesenia terminované ku dňu 29.06.2023 sú splnené a dlhodobé sa 

priebežne zabezpečujú.  

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

5./ Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023 

 

Uznesenie číslo 65/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí s predloženým plánom kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 bez pripomienok. 
 

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

6./ Informácia o činnosti starostu obce od 27.04.2023 - 29.06.2023 

Starosta obce informoval prítomných o svojej činnosti za obdobie od 27.04.2023 – 

29.06.2023. Správa o činnosti starostu za uvedené obdobie tvorí samostatnú súčasť 

materiálov z 5.zasadnutia OcZ. Činnosti, ktoré boli odprezentované v správe starostu 



a vyžadujú si schvaľovanie Obecným zastupiteľstvom, budú poslancami samostatne 

prerokované v bode  č.11/ Rôzne tohto zasadnutia OcZ. Poslanci zobrali správu o činnosti 

starostu obce na vedomie.    

7./ Informácia o činnosti komisií od 27.04.2023 - 29.06.2023 

Písomné správy o činnosti komisií prítomným predniesli predsedovia jednotlivých komisií. 

Zápisnice z komisií tvoria samostatnú súčasť materiálov z 5. zasadnutia OcZ. Činnosti, 

ktoré boli odprezentované v správe komisií a vyžadujú si schvaľovanie Obecným 

zastupiteľstvom, budú poslancami samostatne prerokované v bode  č.11/ Rôzne tohto 

zasadnutia OcZ. Poslanci zobrali správy o činnosti jednotlivých komisií na vedomie.    

8./ Interpelácia poslancov 

- p. poslanec p. Dušan Dvoran interpeluje na p. starostu, aby pri príprave podkladov na 

budúce rokovania OcZ informoval aj o stave podaných žiadostí o NFP- nenávratné finančné 

prostriedky a interpeluje ohľadom podkladov (výkazov výmer) na projekty: Rekonštrukcia 

sociálnych zariadení v MŠ, rekonštrukcia Kultúrneho domu a rekonštrukcie Domu služieb- 

II.etapa. Ďalej interpeluje na organizáciu kultúrnych akcií, aby boli organizované takou 

formou ako boli doteraz zaužívané, oslavy MDD robiť spoločne MŠ, ZŠ s obcou a oslavy 

Slnovratu organizovať aj s rautom pre pozvaných hostí a na štadióne, nakoľko pod hrádzou 

nebolo dostatok miesta na sedenie pre návštevníkov. Kultúrna komisia zobrala podnet na 

vedomie. Starosta informoval, že ohlasy na oslavy Slnovratu na hrádzi, ktoré sa k nemu 

dostali, boli pozitívne a aj v budúcnosti plánuje túto akciu organizovať na hrádzi.  

- p. poslanec Dušan Dvoran interpeluje, či obec podá na správcu vodnej hrádze trestné 

oznámenie pre všeobecné ohrozovanie kvôli havarijnému stavu hrádze, pretože SVP vo veci 

nekoná, len sa každoročne spíše záznam z obhliadky.    

- p. poslanec Dušan Dvoran interpeluje na starostu, aby opätovne osadil odstránené lavičky 

z verejných priestranstiev v obci. Starosta informoval, že lavičky sú t.č. v rekonštrukcii a 

následne budú umiestnené na vhodné verejné miesta a parky tak, aby nerušili obyvateľov a 

slúžili na oddych počas dňa.  

V rámci tohto bodu neboli vznesené žiadne ďalšie kvalifikované otázky, ktoré sa vzťahujú 

na uplatňovanie a vykonávanie nariadení a doterajších rozhodnutí obce, ani otázky, týkajúce 

sa prijatých uznesení Obecného zastupiteľstva Vysoká pri Morave.   

 

9./ Pripomienky poslancov  

- p. poslanec Marián Kohút sa informuje ohľadom vyčistenia zarasteného kanála na 

Stromovej ulici. Starosta informoval, že pozemok, cez ktorý kanál preteká, je vo vlastníctve 

obce a obec v súčinnosti s Povodím Moravy a počas vegetačného pokoja zabezpečí jeho 

vyčistenie od náletových drevín.    

- p. poslankyňa Ing. Elena Vinceková pripomína potrebu vyspravenia jám na účelovej ceste 

na križovatke z Lábskej smerom na Zohorskú cestu.  
 



10./ Žiadosti občanov a organizácii, ktorých riešenie je v kompetencii OcZ  

10a/ Žiadosť p. Milana Kudličku, Pri Maline 6, Malacky o naýšenie sumy na 0,40€/m2 za 

prenájom pozemkov na štadióne p,č. 2500, 2501, 2502 v celkovej výmere 958,5m2   

 

Dňa 29.5.2023 poslal pán Milan Kudlička e-mailom nový Návrh nájomnej zmluvy na dobu 

5 rokov na prenájom pozemkov na futbalovom ihrisku, ktorej končí platnosť dňa 27.9.2023. 

Ide o celkovú výmeru 958,5 m2, aktuálne prenajatú za 0,2249€/m2. Žiadateľ požaduje 

súčasnú sumu zvýšiť na 0,40€/m2 a žiada o každoročné zohľadnenie miery inflácie. 

Finančná komisia návrh p. Milana Kudličku zamieta a odporúča požiadať menovaného o 

odkúpenie predmetných pozemkov na štadióne. 

Uznesenie číslo 66/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave nesúhlasí so žiadosťou p. Milana Kudličku  

o naýšenie sumy za prenájom pozemkov na štadióne p,č. 2500, 2501, 2502 v celkovej 

výmere 958,5m2 zo súčasnej sumy 0,2249€/m2 na 0,40€/m2 a odporúča obci menovaného 

požiadať o odpredaj predmetných pozemkov podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci 

v znení neskorších predpisov za cenu podľa znaleckého posudku.   

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 
„ZDRŽAL SA"  - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

10b/ Informácia o stave školskej jedálne zo dňa 28.06.2023 a žiadosť o zabezpečenie 

odstránenia nedostatkov 

Starosta, na základe došlej žiadosti vedúcej školskej jedálne zo dňa 28.06.2023, informoval 

o nevyhovujúcom stave školskej jedálne. Konštatoval, že je potrebné dať vypracovať 

znalecký posudok, kde budú spísané všetky nedostatky a bude apelovať na Ministerstvo 

školstva, aby potrebné opravy zafinancovali. 

 

11./ Rôzne  

 

11a./ Späťvzatie NÁVRHU VZN č. 00/2021- Vyhlásenie záväznej časti Zmien a doplnkov 

č. 3/2021 Územného plánu obce Vysoká pri Morave  

Uznesenie číslo 67/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave ukladá starostovi obce zobrať späť návrh 

Zmien a doplnkov č. 3/2021 Územného plánu obce Vysoká pri Morave, podaný na Okresný 



úrad Bratislava, odbor výstavby a bytovej politiky z dôvodu potreby pokračovania 

v príprave nových zmien a doplnkov ÚPN obce.   

 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 
„ZDRŽAL SA"  - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

11b./ Začatie procesu obstarávania nových Zmien a doplnkov č.4 Územného plánu obce 

Vysoká pri Morave  

Uznesenie číslo 68/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje začatie procesu obstarávania 

nových Zmien a doplnkov č.4 Územného plánu obce Vysoká pri Morave      

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 
„ZDRŽAL SA"  - 0 

11c./ Vyhlásenie verejnej súťaže na výber spracovateľa nových Zmien a doplnkov č.4 

Územného plánu obce Vysoká pri Morave  

Uznesenie číslo 69/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje Vyhlásenie verejnej súťaže na 

výber spracovateľa nových Zmien a doplnkov č.4 Územného plánu obce Vysoká pri 

Morave 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 
„ZDRŽAL SA"  - 0 

11d./ Zriadenie fotovoltaiky na budove obecného úradu z dôvodu šetrenia poplatkov za 

elektrickú energiu, investícia financovaná z rezervného fondu.  

Uznesenie číslo 70/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí so zriadením fotovoltaiky na budove 

Obecného úradu Vysoká pri Morave maximálne do sumy 10 000 € bez DPH ako výnimku 

zo zákona podľa § 1, ods.15 zákona č. 343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov. 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 



„ZDRŽAL SA"  - 0 

11g./ Rekonštrukcia sociálnych zariadení na prízemí v Materskej škole 

Uznesenie číslo 71/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí s rekonštrukciou sociálnych zariadení 

na prízemí v Materskej škole na základe výmeru a výkazu a po výbere zhotoviteľa v súlade 

so zákonom o verejnom obstarávaní v maximálnej sume do 10 000 € s DPH.  

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 
„ZDRŽAL SA"  - 0 

11h./ Odmena pre hlavnú kontrolórku za I. polrok 2023 vo výške 30% mzdy 

Uznesenie číslo 72/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje odmenu hlavnej kontrolórke 

za I. polrok 2023 vo výške 30% mzdy 

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 
„ZDRŽAL SA"  - 0 

11i./ Osadenie lavičiek na verejných priestranstvách  

Starosta v danej veci informuje, že z dôvodu vyťaženosti pracovníkov obce na iné činnosti 

sa zdemontované lavičky nestihnú počas najbližšieho obdobia opraviť, pracuje sa na tom a 

starosta trvá na tom, aby boli pred ich osadením najskôr dôkladne vybraté vhodné miesta na 

ich umiestnenie.   

Uznesenie číslo 73/2023 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave žiada starostu obce opravené lavičky 

obecného mobiliáru z fondov EU, zdemontované v marci 2023, namontovať v rozsahu I. 

revitalizácie do 15.7.2023 a z II. revitalizácie do 31.7.2023 a zničené nahradiť novými. 

 

( Uznesenie schvaľujú 3 poslanci z prítomných 9 a z celkového  počtu 9, zdržali sa 3 

poslanci a proti boli 3 poslanci ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 3 
„PROTI"  - 3   ( Marián Kohút, Ing. Hana Tomečková Ing. Elena Vinceková ) 



„ZDRŽAL SA" - 3  ( Marián Malcher, Beáta Miškolciová, Silvia Novoveská ) 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia nebol prijatý.  

 

Rôzne:  

 

- p. poslanec Milan Lapčík upozorňuje na odpadávajúci obklad v Dome smútku, je potrebná 

oprava. Starosta informuje, že vie o tomto probléme a bude sa riešiť, avšak pracovníci obce 

sú  momentálne vyťažení na iných projektoch, majú toho veľa a ide dovolenkové obdobie.  

- p. poslanec Marián Malcher sa informuje, či tento rok budú mať Hasiči pri príležitosti 

140.výročia oslavy. Starosta informoval, že zatiaľ ho neoslovili, ak sa rozhodnú oslavy 

organizovať, budú mať podporu obce.  

- Ing. Elena Vinceková sa informuje v akom štádiu je projekt osvetlenia ulíc Mládežnícka, 

Veterná a kedy sa to bude realizovať. Starosta informuje, že rozpočet je už pripravený 

a predpokladaný plán realizácie je na jeseň- september, október.  

- Ing. Elena Vinceková sa ďalej informuje, či by bolo možné pred ZŠ osadiť spomaľovač. 

Starosta informuje, že ide o štátnu cestu, kde obec nemôže osadiť spomaľovač, je tam 

znížená rýchlosť na 30km a vodiči sú povinní túto dodržiavať.  

- p. poslanec Dušan Dvoran žiada prehodnotiť verejné osvetlenie v obci v termíne 10/2023, 

ďalej navrhuje osadiť lavičku pri cykloodpočívadle oproti štadiónu. Ďalej požaduje počas 

vegetačného pokoja vyrezať všetky tuje na Družstevnej ulici, nakoľko sú napadnuté 

škodcami a schnú.    

- p. poslankyňa Silvia Novoveská sa informuje ako to bude s poplatkom a rozvozom stravy 

pre dôchodcov, či sa budú stravníci stravovať v šk. jedálni a či sa tam môže urobiť okienko 

na výdaj stravy. Starosta informuje, že na MŠ sa bude intenzívne pracovať v auguste 

a plánujú sa aj tieto úpravy.   

Starosta dal slovo p. riaditeľovi ZŠ Mgr. Danielovi Prokopovi, ktorý informoval 

o plánovaných prácach na ZŠ a jej okolí počas leta, informoval, že sa budú maľovať 

priestory školy, vymieňať podlahy a skrášľovať okolie.      

- Vedúca školskej jedálne p. Jana Baumanová sa dotazuje, nakoľko nie je jasný výstup 

odpovede ohľadom rozvozu obedov, či sa majú obedy voziť len imobilným občanom a kto 

o tom rozhodne. 

Starosta vyzval návrhovú komisiu, aby k uvedenému predložila návrh uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 74/2023  

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave navrhuje zabezpečenie rozvozu stravy zo 

školskej jedálne len pre občanov Vysokej pri Morave so zníženou mobilitou.  

( Uznesenie schvaľuje 9 poslancov z prítomných 9 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 9 
„PROTI"  - 0 
„ZDRŽAL SA"  - 0 



 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

  

17. Záver 

 

Starosta v závere poďakoval prítomným za účasť a o 18:45 hodine ukončil rokovanie.   

 

 

 

Starosta obce:   Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Andrej Dvoran   Ing. Hana Tomečková  ............................................  

      

..............................................  Beáta Miškolciová       ............................................ 

                         

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Poláková     


